
Załącznik nr 13

Uzupełnij zasady pisowni wyrazów wielką literą własnymi przykładami.

Wielką literą piszemy:

imiona i nazwiska ludzi, zwierząt, bogów, postaci mitologicznych, np.

, a także pseudonimy, przydomki, przezwiska,

np. oraz nazwy dynastii,

np. ;

nazwy świąt i okresów świątecznych, np. ;

nazwy geograficzne: nazwy części świata, krajów, regionów, prowincji, stanów,

miast, osiedli, wsi, np. ,

a także gór, rzek, jezior, wysp, mórz, oceanów, puszcz, np.

;
ale: jezioro Wigry, morze Marmara, jeśli drugi człon nazwy jest rzeczownikiem w mianowniku i się nie odmienia;

nazwy mieszkańców części świata, planet, krajów, regionów, ras, plemion, szcze-

pów, np.

;
ale: małą literą piszemy nazwy mieszkańców miast, dzielnic i wsi, np. wrocławianin

nazwy astronomiczne planet, gwiazd, np.

;
ale: słońce, ziemia, jeśli wyrazy te nie są użyte w znaczeniu terminów astronomicznych;

nazwy ulic, placów, dzielnic, rynków, bulwarów, parków, zabytków, np.

;

nazwy urzędów, władz, instytucji, szkół, organizacji, np.

;

tytuły czasopism, np. .
Uwaga. Spójniki i przyimki wchodzące w skład tytułu piszemy małą literą.


